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            בס"ד
 

 לפרסום 08/11/17פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 
 
 

ירון בן צבי,  , רפי מועדה, דוד ביטוןזאב סימן טוב, חגי מאיר, יו"ר , מוטי חמבי,  נוכחים : 
 . חבר מליאה –  יוני סבאג  כנרת פוליטי,

 
 13/09/17אישור פרוטוקול ישיבת ועד מקומי מתאריך 

 
 לאשר במייל. פרוטוקול 

 
 

 פרוטוקול אושר.  –  13/09/17מיום   אישור פרוטוקול .1

 

                                       ₪  490,028 –פק"מ  , ₪  282,486.61 –עו"ש   –דיווח מצב בבנק   .2
 קרן מים. ₪   109,287מתוכם              

 

דם. לבחון  יש להפעיל לחץ על יוסי דגן לגבי מציאת פתרון בהק  –תיכונים ממלכתי   .3
ייצא מכתב רשמי בשם הועד בדרישה ליוסי   –אפשרות של אופציה מול כ"ס. החלטה  

 למציאת פתרון הולם לתלמידי הממלכתי. 

 

יצא תקציב של למעלה                                2011. חגי מבקש לציין כי משנת 2018טיוטת תקציב  .4
                  הפרויקטים ות סך  ₪ לטובת פרויקטים. מהתקציב השוטף על 2,000.000-מ

                           והארות ₪. הוצגה טיוטת תקציב, ניתן להגיש הערות   8,000.000  -למעלה מ
 . מוזמנים להציע הצעות לייעול. 15/11/17 -עד ה

 
בעניין תשלום    והחוב קוזז.  עם היזםהגענו להסדר   –עדכון לגבי חוב מרכז מסחרי   .5

 הארנונה לא יחויב כל עוד המכולת ממוקמת שם. 
 

 מאושר לשלוח לחתימה לדניאל. –דניאל דעי    –ביה"כ ברחוב הרימון  .6
 

יש הרשאה לשני גנים בשטח הגן.   –העתקת גן עירית וניצול מקסימלי של השטח   .7
ל המעון  מוהאופציות למקום העתקת הגנים הזמני: בכניסה לישוב בשטח חום או לחלופין  

על השטח הירוק. חגי טוען שיש מחסור בשטחים ציבוריים ועל כן זה חשוב. הצבעה  
 הוחלט  שלא. 

 
. הוחלט  חגי מבקש לציין לשבח את צוות המזכירות שעובד קשה לגביית חובות –חובות   .8

בדבר חובות משפחות רווחה לגבי שאר החובות ננהג כמקובל  לפנות ליועמ"ש המועצה 
 בגבייה. 

 
 הוחלט לחשב את השימוש במים כשימוש ציבורי.   –ם מקבץ  חוב מי .9
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    לבדוק מחירים ובתאום עם ועדת מחירים להחליף את בית החשבון הוחלט    –חשב שכר    .10
 . 2018החל מינואר              

 
 יצא מכתב מטעם הישוב שאין לוועד התנגדות לפתיחת גן ממ"ד חב"ד.   –גן חב"ד    .11
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 עדנה חמבי  –רשמה  


